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Szanowny Panie Prezydencie,
Interpelacja

W ramach dyżuru radnej otrzymałam zgłoszenie o utrzymującym się przez długi czas 
problemie związanym z przebywaniem osób bezdomnych na Rynku Staromiejskim. Osoby 
bezdomne śpią notorycznie na przyległych ławkach i załatwiają swoje potrzeby fizjologiczne na 
trawniku. Osoby te są zwykle pod wpływem alkoholu, spożywają tam alkohol i nagabują 
przechodniów i klientów przyległych lokali gastronomicznych prosząc o datki. Taką samą 
interpelację składałam dokładnie 2 lata temu, kiedy to lokale gastronomiczne i usługowe budziły się 
do życia po ciężkim czasie pandemii. Właściciele tych lokali borykają się w dalszym ciągu z tym 
samym problemem, a dotychczasowe interwencje nie przyniosły do tej pory żadnych rezultatów. 
W swojej interpelacji zwracałam uwagę na znalezienie rozwiązań systemowych, ale niestety należy 
stwierdzić, że od roku 2021 władze miasta nie zrobiły nic aby tą sytuację poprawić, mam nawet 
wrażenie że ten problem się pogłębił.

Taki stan na Rynku Staromiejskim nie wpływa korzystnie na wizerunek naszego miasta, 
odstrasza mieszkańców i turystów przyjeżdżających do Koszalina.

W załączeniu przedkładam zdjęcia wykonane w różnych dniach, tak aby dosadnie oddały 
rzeczywisty obraz sytuacji.

Z uwagi na powyższe proszę o interwencję w tej sprawie.

Z poważaniem
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